
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 14/04–10–2022 ΤΑΚΤΙΚΗΣ συνεδριάσεως 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Μαρωνείας-Σαπών. 
 

Αριθμός απόφασης   60/2022 
 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Καθορισμός των ανταποδοτικών τελών ύδρευσης για το έτος 2023 
 

Στις Σάπες, έδρα του Δήμου Μαρωνείας – Σαπών Νομού Ροδόπης και στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου (κτίριο του Σώματος Ελληνικού Οδηγισμού που βρίσκεται 
επί της οδού Γεννηματά 2 και το οποίο, δυνάμει της αριθ. 84/2020 απόφασης του δημοτικού 
συμβουλίου, ορίστηκε ως ο εφεξής τόπος συνεδριάσεών του),  σήμερα στις τέσσερις  (04 ) του μηνός 
Οκτωβρίου του έτους δύο χιλιάδες είκοσι δύο (2022), ημέρα Τρίτη και ώρα 19.00΄, συνήλθε το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Μαρωνείας - Σαπών σε τακτική δια ζώσης συνεδρίαση, σύμφωνα με 
τις διατάξεις: 
- του άρθρου 67  του Ν. 3852/2010 όπως ισχύει σήμερα,  
- της αριθ. 375/Α.Π.39167/02-06-2022 (ΑΔΑ: Ψ42Π46ΜΤΛ6-4ΙΓ) εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ. με θέμα 
«Λειτουργία δημοτικού συμβουλίου,  
- του άρθρου 78  του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136/τ.Α΄/09-07-2022), περί λήψης αποφάσεων 
συλλογικών οργάνων Ο.Τ.Α. α’ και β’ βαθμού και διοικητικών συμβουλίων εποπτευόμενων νομικών 
τους προσώπων κατά το διάστημα ισχύος των μέτρων αποφυγής της διάδοσης του κορωνοϊού COVID-
19, 
- Της ΚΥΑ Δ1α/ΓΠ.οικ. 53937/23.09.2022 (ΦΕΚ 4977/23.09.2022 τεύχος Β΄) «Παράταση ισχύος 
της υπό στοιχεία Δ1α/ ΓΠ.οικ.51236/8.9.2022 κοινής υπουργικής απόφασης περί έκτακτων μέτρων 
προστασίας της δημόσιας υγείας από τον κίνδυνο περαιτέρω διασποράς του κορωνοϊού COVID-19 στο 
σύνολο της Επικράτειας έως και τη Δευτέρα, 3 Οκτωβρίου 2022 και ώρα 06:00», ( όπως η ισχύς αυτής 
παρατάθηκε εκ νέου μέχρι και τη Δευτέρα, 17 Οκτωβρίου 2022 και ώρα 06.00 δυνάμει της ΚΥΑ 
Δ1α/Γ.Π.οικ. 55384/30.09.2022 (ΦΕΚ 5129/01.10.2022 τεύχος Β΄)), 
 

ύστερα από την υπ’ αριθ. 6995/30-09-3033 γραπτή πρόσκληση της κας Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου, η οποία κοινοποιήθηκε χωριστά σε κάθε Δημοτικό Σύμβουλο και στον κ.  Δήμαρχο 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/ 2010 όπως ισχύει σήμερα, και  η οποία 
περιλαμβάνει τα 14 θέματα της αριθ. πρωτ. 6638/23-09-2022 προηγούμενης πρόσκλησης - ημερήσιας 
διάταξης για συνεδρίαση του σώματος στις 29-09-2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 19.00΄, κατά την οποία 
δεν επιτεύχθηκε απαρτία,  καθώς και ενός (1) νέου που προέκυψε εν τω μεταξύ και λαμβάνει α/α -15-.  
 

Το δημοτικό συμβούλιο βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι  επί συνόλου 27 μελών 
βρέθηκαν παρόντα τα 17 και ειδικότερα: 
 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  
 
1. Μπεκήρ Ογλού Νουράη,  Πρόεδρος Δ.Σ.           11. Αντωνιάδης Γεώργιος, μέλος      
2. Μαυρίδης Μιλτιάδης, μέλος                                12. Ιωάννου Απόστολος, μέλος     
3. Καραγκιόζ Μουσταφά, μέλος                              13. Τριφωνίδου Μαρία, μέλος 
4. Μολλά Αμέτ Μουσταφά, μέλος                           14. Κοτσάκης Δημήτριος, μέλος 
5. Εμιρζάς Ηλίας, μέλος                                           15. Μοσχάκης Δημήτριος, μέλος 
6. Λούρμπα Ολυμπία, μέλος                                    16. Τσολάκη Κυριακούλα, μέλος 
7. Σταυρίδης Ιωάννης, μέλος                                    17. Μουσταφά Οσμάνογλου Τζανέρ, μέλος 
8. Μεραχτσάκης Χρήστος, μέλος                      
9. Ιμάμ Χασάν Ριτβάν, Αντ/δρος Δ.Σ.                                   
10. Τσάτσας Χαράλαμπος, μέλος                            
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ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ: 
 
1. Τοπάλ Μεμέτ Αλή, μέλος                                  6. Δουδουλακάκης Πέτρος, μέλος 

2. Καρύδης Χαράλαμπος, μέλος                            7. Πιλιλίτσης Δημήτριος, μέλος 

3. Σελήμ Γκιοκχάν, μέλος                                      8. Οσμάν Σεντάτ, μέλος 

4. Βασιλειάδης Μιχαήλ, μέλος                               9. Βαρνιτσιώτης Ευάγγελος, μέλος 

5. Παπαδόπουλος Παναγιώτης, μέλος                  10. Τασίδης Απόστολος, μέλος 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο Δήμαρχος Μαρωνείας - Σαπών κος Ντίνος 
Χαριτόπουλος,  ενώ η τήρηση των πρακτικών της συνεδρίασης έγινε από την ειδική 
γραμματέα του Δ.Σ κα Μαρασλή Βασιλική . 
 

Μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, η κα Πρόεδρος, αφού  ανακοίνωσε ότι η απουσία 
του δημοτικού συμβούλου κ. Βασιλειάδη Μιχαήλ είναι δικαιολογημένη,  δεδομένου ότι  
ενημέρωσε έγκαιρα  ότι θα απουσιάζει λόγω μετάβασής του στο εξωτερικό (συμμετοχή της 
σχολικής μονάδας που υπηρετεί στο πρόγραμμα Erasmus), κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
………………………………………………………………………………………………… 
 
- Μετά  την εκφώνηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, εισήλθαν 
ταυτόχρονα στην αίθουσα συνεδριάσεων του δημοτικού συμβουλίου οι δημοτικοί σύμβουλοι 
κ.κ. Καρύδης Χαράλαμπος και Οσμάν Σεντάτ. 

 Για το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, η κα Πρόεδρος κάλεσε να αναγνωσθεί η αριθ. 
127/2022 (ΑΔΑ: ΩΔ3ΠΩΛΧ-4ΑΦ)) εισηγητική απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του 
Δήμου, η οποία έχει ως εξής: 

 
 «ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Του πρακτικού της αριθμ. 23/2022 τακτικής ΔΙΑ ΠΕΡΙΦΟΡΑΣ συνεδρίασης της 
Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Μαρώνειας–Σαπών 

 
Αριθμός απόφασης :   127/2022 

 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ : Εισήγηση προς το δημοτικό συμβούλιο περί του καθορισμού των ανταποδοτικών 
τελών ύδρευσης για το έτος 2023   

 
             Στις Σάπες Ν. Ροδόπης, έδρα του Δήμου Μαρώνειας-Σαπών, σήμερα 23 Σεπτεμβρίου      
2022, ημέρα Παρασκευή και από ώρα 09.00΄ - 10.00΄,  πραγματοποιήθηκε ΔΙΑ ΠΕΡΙΦΟΡΑΣ    
τακτική συνεδρίαση των τακτικών μελών της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Μαρωνείας 
– Σαπών, ύστερα από την αριθ. πρωτ. 6421/19-09-2022 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 
της, που εκδόθηκε σε επιταγή: 

α) των παρ. 5 & 6 του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 όπως ισχύει  
         β) της αριθ. 374/Α.Π. 39135/30-05-2022 εγκυκλίου του ΥΠ.Ε. με θέμα «Λειτουργία 
Οικονομικής Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής»,  

γ) του  άρθρου 78  του Ν. 4954/2022 (ΦΕΚ 136/τ.Α΄/09-07-2022), περί λήψης 
αποφάσεων συλλογικών οργάνων Ο.Τ.Α. α’ και β’ βαθμού και διοικητικών συμβουλίων 
εποπτευόμενων νομικών τους προσώπων κατά το διάστημα ισχύος των μέτρων αποφυγής της 
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διάδοσης του κορωνοϊού COVID-19,  
δ) της ΚΥΑ Δ1α/ΓΠ.οικ. 51236/08-09-2022 (ΦΕΚ 4746/09.09.2022 τεύχος Β΄) 

«Έκτακτα μέτρα προστασίας της δημόσιας υγείας από τον κίνδυνο περαιτέρω διασποράς του 
κορωνοϊού COVID-19 στο σύνολο της Επικράτειας από την Παρασκευή, 9 Σεπτεμβρίου 2022 
και ώρα 06:00 έως και τη Δευτέρα, 26 Σεπτεμβρίου 2022 και ώρα 06:00»    

  
και η οποία (πρόσκληση) γνωστοποιήθηκε στο καθένα από τα μέλη της χωριστά, τόσο 
ηλεκτρονικά όσο και τηλεφωνικώς, με ενσωματωμένες επ’ αυτής τις εξής διευκρινίσεις επί της 
διαδικασίας για την δια περιφοράς συνεδρίαση: 
 
ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΕΙΣ ΕΠΙ ΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ: 

1. Για τη δια περιφοράς  λήψη απόφασης απαιτείται η συμμετοχή τουλάχιστον των 2/3 των μελών του 
συλλογικού οργάνου (ήτοι 5 μέλη - παρ. 5 άρθρ. 67 Ν. 3852/2010 όπως ισχύει) 
2. Η πρόσκληση συνεδρίασης με τα θέματα ημερήσιας διάταξης αποστέλλεται ηλεκτρονικά ή 
γνωστοποιείται με κάθε πρόσφορο τρόπο στα μέλη τρεις (3) τουλάχιστον πλήρεις ημέρες πριν την 
συνεδρίαση. 
3. Στην πρόσκληση αναγράφονται τόπος, ημέρα και ώρα συνεδρίασης, παρά το γεγονός ότι δεν υπάρχει 
αυτοπρόσωπη παρουσία των μελών. 
4. Μαζί με την πρόσκληση αποστέλλονται οι εισηγήσεις των θεμάτων για τα οποία θα ληφθεί απόφαση. 
Επιπλέον, αποστέλλεται πίνακας με τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, όπου για κάθε θέμα θα 
συμπληρώσουν τα μέλη την επιλογή τους ως προς την έγκριση του ή μη. Τα μέλη της Ο.Ε. έχουν την 
δυνατότητα να συμπληρώσουν ΝΑΙ, ΟΧΙ, ΛΕΥΚΟ, ΑΠΟΧΗ αλλά και παρατηρήσεις. Σε περίπτωση 
αρνητικής ψήφου τα μέλη θα αναγράφουν συνοπτικά και τους λόγους μειοψηφίας τους. 
5. Οι συμπληρωμένοι πίνακες ψηφοφορίας θα επιστραφούν την ίδια ημέρα της συνεδρίασης, ήτοι την 
23η/9ου/2022 μέχρι και την 10:00΄ ώρα, μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, στο e-mail του  Προέδρου 
της Ο.Ε.: gd.maroneias-sapon@0873.syzefxis.gov.gr,  ΤΑΥΤΟΧΡΟΝΑ δε και στο e-mail της 
γραμματέα του οργάνου: vassomarasli@gmail.com. Στη συνέχεια, θα καταχωρηθεί το αποτέλεσμα για 
κάθε θέμα, ανάλογα με την ψήφο των μελών, όπως αυτή καταγράφεται στους πίνακες.  
6. Μέλη που δεν διαθέτουν e-mail μπορούν, εντός του ίδιου ως άνω χρονικού διαστήματος, ήτοι μέχρι 
την 10:00΄ ώρα της 23ης Σεπτεμβρίου 2022, να ενημερώνουν για την ψήφο τους τηλεφωνικά στη 
γραμματεία του οργάνου στο τηλέφωνο: 25310 98216, συντασσομένου προς τούτο σχετικού πρακτικού 
παρουσία μάρτυρα (προς επαλήθευση του γεγονότος της τηλεφωνικής επικοινωνίας και του 
περιεχομένου αυτής).    
7. Συμμετέχοντα (παρόντα) στη συνεδρίαση θεωρούνται τα μέλη που έχουν αποστείλει την ψήφο τους 
επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης,  μέχρι την ώρα που καθορίζεται ανωτέρω, δηλαδή μέχρι την 
10:00΄ ώρα της 23ης Σεπτεμβρίου 2022. Τα μέλη που δεν θα αποστείλουν ψήφο για κανένα θέμα μέχρι 
την ώρα αυτή θεωρούνται μη συμμετέχοντα (απόντα). 
8. Είναι προφανές ότι στις δια περιφοράς συνεδριάσεις, τα στάδια της συζήτησης, πρωτολογίας και 
δευτερολογίας παραλείπονται αφού η συνεδρίαση δεν γίνεται με τη συνήθη διαδικασία και δεν υπάρχει 
φυσική παρουσία. 
9. Οι αποφάσεις που θα ληφθούν με την δια περιφοράς διαδικασία θα ανακοινωθούν από τον Πρόεδρο 
του συλλογικού οργάνου στην πρώτη συνεδρίαση μετά τη λήξη των μέτρων αποφυγής διάδοσης του 
κορωνοϊού COVID-19. 
10. Κάθε μέλος του συλλογικού οργάνου μπορεί να ζητά περαιτέρω στοιχεία επί των εισηγήσεων 
από τις αρμόδιες υπηρεσίες ή τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο. 

                                                        Ο Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής 

                                                                    Ντίνος Χαριτόπουλος 

 Από τη συμμετοχή των μελών στην ανωτέρω διαδικασία μέχρι την 10.00΄ ώρα της 23ης 
Σεπτεμβρίου 2022, ήτοι από την αποστολή της ψήφου τους για τα θέματα της ημερήσιας 
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διάταξης, διαπιστώθηκε απαρτία του σώματος, δεδομένου ότι επί συνόλου επτά (7) μελών της 
Οικονομικής Επιτροπής ανταποκρίθηκαν εμπροθέσμως και νομοτύπως τα έξι (6) και 
ειδικότερα:  

 ΠΑΡΟΝΤΕΣ κ.κ.:  1) Χαριτόπουλος Ντίνος, Δήμαρχος και Πρόεδρος της Οικονομικής 
Επιτροπής,  2) Μαυρίδης Μιλτιάδης, Αντιδήμαρχος, 3) Μολλά Αμέτ Μουσταφά, 
Αντιδήμαρχος,   4) Εμιρζάς Ηλίας, μέλος, 5) Σελήμ Γκιοκχάν, μέλος και 6) Ιωάννου 
Απόστολος, μέλος 
 
ΑΠΟΝΤΕΣ:   Σταυρίδης Ιωάννης, μέλος 
 
         Στην συνεδρίαση συμμετείχε, αφού προσκλήθηκε νομότυπα και η  γραμματέας της 
Οικονομικής Επιτροπής, κα Μαρασλή Βασιλική, για  την τήρηση των πρακτικών της 
διαδικασίας.  
……………………………………………………………………………………………… 
 

Για το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, εισηγητής του οποίου είναι ο Αντιδήμαρχος 
Οικονομικών, ΄Υδρευσης, Αποχέτευσης, Ενέργειας και Πολιτικής Προστασίας του Δήμου,  κ. 
Μαυρίδης Μιλτιάδης, απεστάλη στα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής, μαζί με την 
πρόσκληση – ημερήσια διάταξη, και: 

α) σχετικό υπηρεσιακό εισηγητικό σημείωμα του Τμήματος Οικονομικών Υπηρεσιών 
του Δήμου και  

β)  πρόταση του εισηγητή Αντιδημάρχου, τα οποία αμφότερα παρατίθενται κατωτέρω 
και έχουν ως εξής: 
 
ΔΗΜΟΣ ΜΑΡΩΝΕΙΑΣ ΣΑΠΩΝ        
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ        
          
ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΟ ΣΗΜΕΙΩΜΑ         
 Προς: κο Δήμαρχο και Πρόεδρο Οικονομικής Επιτροπής    

  
κα Πρόεδρο Δημοτικού 
Συμβουλίου     

          
          
Από τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 21 του 24/9-20/10/1958 Β.Δ. όπως αντικαταστάθηκε από  
το άρθρο 4 του Ν.1080/1980, ορίζεται ότι ο δήμος για τις υπηρεσίες που προσφέρει για την    
ύδρευση πρέπει να επιβάλλει τέλος που θα ορισθεί με απόφαση του Δ.Σ.    
          
Το τέλος ύδρευσης πρέπει να προσδιορισθεί σε τέτοιο ύψος ώστε να καλύπτει    
υποχρεωτικά τις εν γένει δαπάνες λειτουργίας των υπηρεσιών ύδρευσης και κάθε    
άλλη δαπάνη που σχετίζεται με την διεξαγωγή , τη λειτουργία και εν γένει βελτίωση των υπηρεσιών  
αυτών. Ο μη προσδιορισμός του τέλους στο προσήκον ύψος, έτσι ώστε να καλύπτονται όλες οι   
ανωτέρω δαπάνες, συνιστά βαρεία παράβαση καθήκοντος.     
          
Τα έσοδα από την είσπραξη του τέλους δεν μπορούν να διατεθούν για την κάλυψη άλλων δαπανών  
πλην αυτών των υπηρεσιών ύδρευσης.       
          
ΕΞΟΔΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΥΔΡΕΥΣΗΣ 2021          
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΜΟΝΙΜΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ     78.509,64    
ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ ΜΟΝΙΜΩΝ     15.473,19    
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΑΟΡΙΣΤΟΥ ΧΡΟΝΟΥ  33.624,87    
ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ ΙΔΑΧ     8.664,68    
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ΠΑΡΕΠΟΜΕΝΕΣ ΠΑΡΟΧΕΣ ΚΑΙ ΕΞΟΔΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 598,90    
ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΕΚΤΑΚΤΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ   0,00    
ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ ΙΔΟΧ     0,00    
ΑΝΤΙΤΙΜΟ ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΥ ΡΕΥΜΑΤΟΣ     810.799,45    
ΑΝΤΙΤΙΜΟ ΝΕΡΟΥ         0,00    
ΑΣΦΑΛΙΣΤΡΑ     1.211,41    
ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΚΑΙ ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΜΕΤΑΦΟΡΙΚΩΝ ΜΕΣΩΝ 6.556,83    
ΔΑΠΑΝΕΣ ΔΙΑΦΟΡΕΣ    7.304,22    
ΤΕΛΗ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ ΜΕΤΑΦΟΡΙΚΩΝ ΜΕΣΩΝ   1.875,00    
ΑΝΑΛΩΣΙΜΑ ΥΛΙΚΑ         51.373,98    
ΚΑΥΣΙΜΑ ΓΙΑ ΜΕΤΑΦΟΡΙΚΑ ΜΕΣΑ     33.367,16    
ΣΥΝΟΛΟ           1.049.359,33    
          
ΕΣΟΔΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΥΔΡΕΥΣΗΣ 2021          
ΕΣΟΔΑ      489.009,41    
Συνολικά υδρόμετρα          
Συνολικά κυβικά          
          
ΔΙΑΦΟΡΑ ΕΣΟΔΩΝ – ΕΞΟΔΩΝ    -560.349,92    
          
Κατόπιν αυτών          
η Οικονομική Επιτροπή λαμβάνοντας υπόψη :      
1. Την καθυστέρηση καταμέτρησης – βεβαίωσης και κατά συνέπεια είσπραξης των τελών ύδρευσης στη  
ΔΕ Μαρώνειας λόγω έλλειψης προσωπικού       
2. Την χαμηλή ροή εισπράξεων των βεβαιωμένων εσόδων λόγω του COVID-19 η οποία λογικά θα   
αποκατασταθεί μέσα χρήση,        
          
καλείτε           
να εισηγηθεί στο Δ.Σ. , την αναπροσαρμογή ή μη των τελών ύδρευσης 2023, ώστε να εξομαλυνθεί η διαφορά 
 των εσόδων εξόδων 
          

Ο ΣΥΝΤΑΞΑΣ     
Ο ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ  
                      ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

          
ΦΛΩΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ     ΚΑΛΤΣΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
          

 
 
«Εισήγηση του Αντιδημάρχου Οικονομικών, Ύδρευσης, Αποχέτευσης, Ενέργειας και 

Πολιτικής Προστασίας Μαρωνείας–Σαπών» 
  
 

Σάπες, 22 Σεπτεμβρίου 2022 
 

Προς: Τον πρόεδρο της Οικονομικής Επιτροπής 

Κοινοποίηση: Γραμματεία Οικονομικής Επιτροπής 
 
ΘΕΜΑ: « Εισήγηση - πρόταση περί του καθορισμού των ανταποδοτικών τελών 
ύδρευσης για το έτος 2023» 
 
 Έχοντας υπόψη το αυθημερόν υπηρεσιακό σημείωμα της Οικονομικής 
Υπηρεσίας σύμφωνα με το οποίο παρατηρείται μια αρνητική διαφορά εσόδων – 
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εξόδων της τάξεως των 560.349,92€ και λαμβάνοντας υπόψη ότι το αρνητικό αυτό 
αποτέλεσμα προήλθε από τη μη καταμέτρηση – βεβαίωση και κατά συνέπεια 
είσπραξη των τελών ύδρευσης στη Δ.Ε. Μαρώνειας λόγω έλλειψης προσωπικού και 
από τη χαμηλή ροή εισπράξεων των βεβαιωμένων εσόδων και για εξομάλυνση της 
διαφοράς των εσόδων – εξόδων,  
προτείνεται 
 η αύξηση των τελών ύδρευσης στο ΒΙΟΠΑ Σαπών (κλιμακωτά) από 0,60 € σε 3,00 
€ ανά κυβικό μέτρο για καταναλώσεις άνω των 2.000 κυβικών μέτρων το μήνα, 
προκειμένου να μην επιβαρυνθούν οι πολίτες του Δήμου, αλλά οι βιομηχανίες που 
βρίσκονται εντός του ΒΙΟΠΑ Σαπών. 

 
Ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών, Ύδρευσης, Αποχέτευσης, Ενέργειας  

και Πολιτικής Προστασίας Μαρωνείας-Σαπών  
Μίλτος Μαυρίδης» 

 
Τα μέλη της Οικονομική Επιτροπής, αφού έλαβαν υπόψη τους το υπηρεσιακό εισηγητικό 

σημείωμα, τις αριθ. 87/2015 και  127/2016, σχετικές με το θέμα, προηγούμενες αποφάσεις του 
οικείου Δ.Σ., την τοποθέτηση και πρόταση του εισηγητή Αντιδημάρχου Οικονομικών, 
΄Υδρευσης, Αποχέτευσης, Ενέργειας και Πολιτικής Προστασίας του Δήμου, αφού είδαν και 
όλες τις μνημονευόμενες στο εισηγητικό μέρος διατάξεις νόμων, Π.Δ/των, Ν.Δ/των και 
Β.Δτων, καθώς και τις όμοιες της παρ. 1 περίπτ. ιγ) του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010, όπως 
ισχύει, σύμφωνα με τις οποίες η Οικονομική Επιτροπή: «ιγ) Εισηγείται στο δημοτικό συμβούλιο 
τα σχέδια κανονιστικών αποφάσεων του δήμου, με την επιφύλαξη της περ. v΄ της παρ. 1Β του 
άρθρου 73, αξιολογεί την υλοποίησή τους και εισηγείται τροποποιήσεις, όπου απαιτούνται…..», 
δια τηλεφωνικής ανακοινώσεως της ψήφου τους (συντασσομένου προς τούτο σχετικού 
πρακτικού μεταξύ Προέδρου και γραμματέα της Ο.Ε.), 

 
Και με τη δήλωση του τακτικού μέλους της Ο.Ε., κ. Ιωάννου Απόστολου ότι τυχόν 
εναλλακτική πρόταση ή την τοποθέτησή του επί του παρόντος θέματος θα καταθέσει κατά τη 
συζήτησή του στο δημοτικό συμβούλιο και ότι επί του παρόντος δηλώνει αποχή κατά τη 
διαδικασία ψήφισής του από την Οικονομική Επιτροπή,   

 
Αποφασίζουν ομόφωνα 

(με 5 θετικές ψήφους – μη λογιζομένου παρόντος του απέχοντος μέλους της ΟΕ) 
 

Εισηγούνται προς το οικείο δημοτικό συμβούλιο: 
 
α) την αύξηση των τελών ύδρευσης για το οικονομικό έτος 2023 στο Βιομηχανικό 

Πάρκο (ΒΙΟΠΑ) Σαπών (κλιμακωτά) από 0,60 € σε 3,00 € ανά κυβικό μέτρο για 
καταναλώσεις άνω των 2.000 κυβικών μέτρων το μήνα  

 
β) την διατήρηση των τελών ύδρευσης για το οικονομικό έτος 2023 σε όλες τις 

υπόλοιπες κατηγορίες καταναλωτών,  στο ύψος που είχαν καθορισθεί με τις αριθ. 87/2015 και 
127/2016 αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου, ήτοι:  

 
Τέλη ύδρευσης έτους 2023 (πλην ΒΙΟΠΑ Σαπών): 
- Για κατανάλωση από 0 έως 100μ3           0,60€. 
- Για κατανάλωση από 101 έως 300μ3       0,70€. 
- Για κατανάλωση από 301 έως 500μ3       0,80€. 
- Για κατανάλωση από 501 έως 1000μ3     1,00€. 
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- Για κατανάλωση από 1001 και πάνω μ3   1,50€. 
- Στις κτηνοτροφικές μονάδες οι οποίες δεν υδρεύονται από το δίκτυο ύδρευσης (μη πόσιμο 
νερό) η τιμή ανά κυβικό μέτρο καταναλισκόμενου νερού παραμένει στα 0,60 € /κυβικό. 
- Πάγιο τέλος 15€/παροχή. 
                                                Η απόφαση αυτή πήρε αριθ. -  127 - / 2022  

………………………………………………………………………………………….. 
               Για το σκοπό που συντάχθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως ακολούθως:  
            
  Ο Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής                                Τα  Μέλη   
                                                                                         (Δεν τίθενται υπογραφές σύμφωνα με 
                                                                                                την αριθ. Εγκύκλιο 40 Α.Π. 20930 /31- 

                                                                                         03-2020 του Υπουργείου Εσωτερικών» 
 

Μετά το πέρας της εισηγήσεως, η κα Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του δημοτικού 
συμβουλίου να υποβάλλουν τυχόν ερωτήσεις και να τοποθετηθούν σχετικά. 

Ο δημοτικός σύμβουλος, επικεφαλής της παράταξης της μείζονος μειοψηφίας, κ. 
Σταυρίδης Ιωάννης, αναφερόμενος στην πρόταση για αύξηση των τελών ύδρευσης στο 
ΒΙΟΠΑ Σαπών όπως τέθηκε από την Οικονομική Επιτροπή, είπε πως η παράταξή του έχει ήδη 
εκφράσει τις αντιρρήσεις της για το θέμα σε προηγούμενη συνεδρίαση του σώματος. 
(Σημείωση: Στη συνεδρίαση του Δ.Σ. της 28ης-6ου-2022 είχε εισαχθεί θέμα  τροποποίησης του 
Κανονισμού ΄Υδρευσης του Δήμου και είχε προταθεί και τότε η αύξηση των τελών ύδρευσης 
μόνο στο ΒΙΟΠΑ Σαπών, πρόταση η οποία δεν εγκρίθηκε επειδή δεν έλαβε την απαιτούμενη 
πλειοψηφία). Η τακτική της δημοτικής αρχής, συνέχισε, να επικαλείται το συμφέρον των 
δημοτών, αλλά και η πρόταση που είχε κάνει αρχικά η οικονομική υπηρεσία του Δήμου –
παρότι δεν νομιμοποιούνταν- για αύξηση του πάγιου τέλους,  δεν τους βρίσκει σύμφωνους. 
Διότι το επιχείρημα για τη μη είσπραξη εσόδων από τέλη ύδρευσης είναι ότι δεν λήφθηκαν 
μετρήσεις από τα υδρόμετρα της Δ.Ε. Μαρώνειας του Δήμου. Από την αρχή όμως της θητείας 
της νυν δημοτικής αρχής προσλήφθηκαν στο Δήμο 58 άτομα με συμβάσεις εργασίας ΙΔΟΧ 
δίμηνης και τετράμηνης διάρκειας και μερικές από αυτές παρατάθηκαν λόγω covid.  Θα 
μπορούσαν κάλλιστα να διατεθούν έστω δύο άτομα από όλο αυτό το προσωπικό για να 
καταγράψουν τις μετρήσεις, όπως γινόταν και τα προηγούμενα χρόνια και να μην φθάναμε 
σήμερα στο σημείο να εισάγεται στο δημοτικό συμβούλιο θέμα για αύξηση των τελών 
ύδρευσης στο ΒΙΟΠΑ Σαπών, που ουσιαστικά αφορά μόνο την μοναδική δραστηριοποιούμενη 
στην περιοχή  εταιρία ΦΑΡΜΑΤΕΝ. Η πρόταση δε, έτσι όπως είναι διατυπωμένη, κάνει λόγο 
για κλιμακωτή αύξηση, ενώ στην πραγματικότητα πρόκειται για μια απευθείας αύξηση της 
τάξης των 500%. Αυτό είναι κατ’  αρχήν παράνομο και θα εξεταστεί.  Η παράταξή του είχε 
υποβάλει, κατά τη συνεδρίαση της 28ης-6ου-2022 που είχε τεθεί ξανά το θέμα, μια πρόταση -η 
οποία κατά τα φαινόμενα δεν λήφθηκε υπόψη από τη δημοτική αρχή-. Η πρόταση αυτή είχε ως 
εξής: Από τη στιγμή που η εταιρία αντιλαμβάνεται τα προβλήματα που αντιμετωπίζει ο Δήμος 
στον τομέα της ύδρευσης και έχει εκδηλώσει τη βούληση να βοηθήσει, μια αντιπροσωπεία του 
Δήμου, αποτελούμενη από τους επικεφαλής των παρατάξεων ή και άλλους δημοτικούς 
συμβούλους, να πραγματοποιήσει επαφές με αυτή προκειμένου να θέσει το ζήτημα στο 
σύνολό του και επιπλέον να  ζητήσει εγγράφως από αυτή να προβεί σε δωρεές μηχανολογικού 
εξοπλισμού (μοτέρ, αντλίες κ.λ.π.) ακόμη και γεώτρησης, τις δαπάνες ανόρυξης της οποίας θα 
αναλάβει η ίδια, πάντα με πνεύμα συνεργασίας και σεβασμού, διότι η εταιρία δίνει εργασία σε 
πολλούς δημότες του Δήμου και μπορούν, στους δύσκολους καιρούς που διάγουμε, να 
συντηρούν τις οικογένειές τους.  Καταλήγοντας, τόνισε πως ο τρόπος που χειρίζεται το θέμα η 
δημοτική αρχή δεν είναι σωστός, επανέλαβε πως η πρόταση που έρχεται προς ψήφιση είναι 
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παράνομη και θα εξεταστεί ως προς αυτό , γεγονός που ενδέχεται να επισύρει αγωγές κατά του 
Δήμου. 
 
- Κατά την τοποθέτηση του κ. Σταυρίδη, εισήλθε στην αίθουσα συνεδριάσεων ο 
δημοτικός σύμβουλος κ. Δουδουλακάκης Πέτρος. 

Ο δημοτικός σύμβουλος, επικεφαλής της παράταξης της α΄ ελάσσονος μειοψηφίας, κ. 

Ιωάννου Απόστολος, σημείωσε πως είναι πρωτόγνωρη για το Δήμο η απόκλιση των 

560.000,00€ περίπου μεταξύ εξόδων – εσόδων στην υπηρεσία ύδρευσης. Στοιχεία της 

τελευταίας τριετίας  δείχνουν να ισοσκελίζονται πάντα τα έσοδα με τα έξοδα και γι’ αυτό δεν 

παρέστη ανάγκη για αναπροσαρμογή των τελών μέχρι σήμερα.  Τα τελευταία δύο χρόνια όμως 

σημειώθηκαν μειώσεις στα έσοδα της υπηρεσίας ύδρευσης. Το 2020 μειώθηκαν κατά 

25.0000,00€, ενώ το 2021 μειώθηκαν ακόμη περισσότερο φτάνοντας από 879.000,00€ το 2019 

σε 489.000,00€. Αυτό σημαίνει ότι ή μειώθηκαν στο μισό οι καταναλώσεις –πράγμα αδύνατο- 

ή ότι δεν καταμετρήθηκαν τα ρολόγια. Επειδή ο τρόπος με τον οποίο υπολογίζονται τα έσοδα 

έχουν να κάνουν με την εγγραφή των βεβαιωθέντων ποσών και η διαφορά από τα έξοδα  

εμφανίζει το υπόλοιπο αν είναι θετικό ή αρνητικό, εμφανίζεται σήμερα ένα σημαντικότατο 

πρόβλημα επειδή δεν έγιναν οι καταμετρήσεις. Το ότι δεν έγιναν καταμετρήσεις σημαίνει ότι 

δεν βεβαιώθηκαν τα αντίστοιχα έσοδα και το ότι δεν βεβαιώθηκαν σημαίνει ότι εμφανίζεται 

ένα έλλειμμα το οποίο, κατά τη γνώμη του, είναι πλασματικό – δεν ανταποκρίνεται στην 

πραγματικότητα. Εάν γινόντουσαν οι καταμετρήσεις στην ώρα τους, τότε οι εγγραφές των 

μετρήσεων θα είχαν καταγραφεί από την οικονομική υπηρεσία του Δήμου, θα υπήρχε και πάλι 

ισοσκελισμός εσόδων – εξόδων και δεν θα ετίθετο σήμερα θέμα αύξησης των τελών ύδρευσης. 

Οι διαπιστώσεις αυτές, συνέχισε ο κ. Ιωάννου, είχε γίνει μια προσπάθεια να εμφανιστούν ως 

μια πρόταση στην προηγούμενη προγραμματισμένη συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου 

(σημ.: συνεδρίαση της 29ης-9ου-2022 η οποία ματαιώθηκε λόγω μη επίτευξης απαρτίας), επειδή 

όμως βάσει της νομοθεσίας έπρεπε να κατατεθεί η πρόταση στην Οικονομική Υπηρεσία του 

Δήμου για παροχή σύμφωνης γνώμης, η Οικονομική Υπηρεσία, μετά από εξέταση της 

πρότασης, αποφάνθηκε και εξέδωσε μια γραπτή εισήγηση που καταλήγει ότι δεν είναι αυτή 

έγκυρη γιατί δεν ισοσκελίζει τα έξοδα με τα έσοδα ή έστω δεν τα εξομαλύνει. 

 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Αυτούσιες η από 29-09-2022 εναλλακτική πρόταση του κ. Ιωάννου για τα τέλη 

ύδρευσης 2023 και η από 29-09-2022 εισήγηση επ’ αυτή της Οικονομικής Υπηρεσίας του 

Δήμου έχουν ως εξής: 
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 Συνεχίζοντας ο κ. Ιωάννου την τοποθέτησή του, είπε ότι εφόσον λοιπόν απορρίφθηκε η 

εναλλακτική πρότασή του και δεν εισάγεται προς ψήφιση στο δημοτικό συμβούλιο, τίθενται 

στην οικονομική υπηρεσία τα εξής ερωτήματα:  

1. Πόσα χρήματα έπρεπε να εισπράξει ως ‘αύξηση’ στα τέλη ώστε να πετύχει τον 

ισοσκελισμό; 

2.  Ποιό είναι το ύψος της ‘εξομάλυνσης’ σε ποσό που πρέπει να χρεωθεί στους 

καταναλωτές; 

3. Από ποιό νόμο προβλέπεται το ποσοστό της αύξησης επί της διαφοράς ΕΣΟΔΩΝ – 

ΕΞΟΔΩΝ ώστε να επιτευχθεί η εξομάλυνση; 

Περαιτέρω, ο κ. Ιωάννου, αφού επεσήμανε και ο ίδιος στον εισηγητή του θέματος 

Αντιδήμαρχο Οικονομικών, ΄Υδρευσης, Αποχέτευσης, Ενέργειας και Πολιτικής Προστασίας 

του Δήμου,  κ. Μαυρίδη Μιλτιάδη, ότι η ίδια πρόταση  επανέρχεται τη στιγμή που το δημοτικό 

συμβούλιο την απέρριψε σε προηγούμενη συνεδρίασή του και ότι  η προτεινόμενη αύξηση των 

τελών ύδρευσης μόνο στο ΒΙΟΠΑ Σαπών, -στην ουσία στη μοναδική εταιρία ΦΑΡΜΑΤΕΝ η 

οποία θα είναι και η μόνη που θα επωμιστεί το κόστος από την απόφαση που τυχόν ληφθεί-, 

είναι τεράστια αφού  από 0,60€/m3 προτείνεται  σε 3,00€/m3, δηλαδή αύξηση 500%, έθεσε 

προς τη δημοτική αρχή τα εξής ερωτήματα – ζητήματα: 

«Α. Υπήρξε έγγραφο προς την συγκεκριμένη εταιρεία ότι είναι πλέον ορατός ο κίνδυνος στο 

μέλλον να διακοπεί η υδροδότησή της; 

Β. Έγινε γνωστή σε εσάς η πρόθεση της συγκεκριμένης εταιρείας να επενδύσει εκ νέου στην 

περιοχή του ΒΙΟΠΑ Σαπών; 

Γ. Γνωρίζετε ότι μετά την εκδήλωση των προθέσεών σας η εταιρεία άλλαξε τον σχεδιασμό της 

και πλέον οριστικοποίησε την μεταφορά της επένδυσης στην Αττική; 

Δ. Η πρόθεσή σας έγινε γνωστή στην ΕΤΒΑ με την οποία ο Δήμος έχει συνάψει σύμβαση 

συνεργασίας μεταφέροντας την ευθύνη και υποχρέωση να προβαίνει σε όλες της ενέργειες για 

την οργάνωση και ομαλή λειτουργία του ΒΙΟΠΑ; 

Ε. Πιστεύετε πραγματικά ότι αυτή η κίνησή σας θα ενθαρρύνει άλλους επενδυτές να έρθουν 

να επενδύσουν στο ΒΙΟΠΑ; 

Στ. Γνωρίζετε ότι με την κίνησή σας αυτή δημιουργείτε ανασφάλεια και αβεβαιότητα σε 

εκατοντάδες εργαζόμενους της εταιρείας, οι περισσότεροι των οποίων κατάγονται ή ζουν στην 

επικράτεια του Δήμου μας;» 

Τελειώνοντας, ο κ. Ιωάννου ζήτησε από τη δημοτική αρχή να αποσύρει την πρότασή της για 

αύξηση των τελών ύδρευσης για όλους τους παραπάνω λόγους, καθώς και για έναν ακόμη 

σοβαρότατο λόγο:  Βάσει του ΦΕΚ 1751/Β/22-5-2017 που αφορά κανόνες κοστολόγησης και 
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τιμολόγησης υπηρεσιών ύδατος, οι έχοντες την ευθύνη έκδοσης απόφασης επιβάλλεται να 

λάβουν υπ ‘όψιν τις διατάξεις του. Συγκεκριμένα το άρθρο 9 κανόνας 3 ορίζει: «Η βελτίωση 

της ανάκτησης κόστους των υπηρεσιών ύδατος επιδιώκεται κατά προτεραιότητα με την μείωση 

κόστους. Στις περιπτώσεις που αυτό δεν είναι εφικτό επιτρέπονται οι περιοδικές αυξήσεις στις 

μέσες χρεώσεις των υπηρεσιών ύδατος οι οποίες δεν μπορεί να υπερβαίνουν το ποσοστό 

αύξησης του Ακαθάριστου Εγχώριου Προϊόντος  (ΑΕΠ) του προηγούμενου έτους (Σημ.: Στην 

προκειμένη περίπτωση 8 %). Ο ανωτέρω περιορισμός δεν ισχύει στις περιπτώσεις που το 

ποσοστό ανάκτησης κόστους είναι μικρότερο τουλάχιστον 10% από το μέσο όρο ανάκτησης 

κόστους του υδατικού διαμερίσματος. Στην περίπτωση αυτή, η αύξηση δεν μπορεί να υπερβαίνει 

το διπλάσιο του ποσοστού αύξησης του ΑΕΠ του προηγούμενου έτους. Οι ανωτέρω περιορισμοί 

θα επανεξεταστούν σε δύο (2) χρόνια από την έναρξη της εφαρμογής της παρούσας απόφασης.». 

Για όλους τους ανωτέρω λόγους, αλλά κυρίως επειδή αντίκειται στο νόμο, ο κ. Ιωάννου 

δήλωσε πως δεν θα ψηφίσει η παράταξή του την κατατεθείσα πρόταση και επέμεινε στην 

απόσυρσή της. 

- Κατά την τοποθέτηση του κ. Ιωάννου, εισήλθε στην αίθουσα συνεδριάσεων ο 

δημοτικός σύμβουλος κ. Σελήμ Γκιοκχάν. 

 

 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  Ο κ. Ιωάννου κατέθεσε στην Πρόεδρο του δημοτικού συμβουλίου, ζητώντας 

την καταχώρησή της στα πρακτικά, και εγγράφως την τοποθέτησή του στη σημερινή 

συνεδρίαση του σώματος, η οποία έχει ως εξής: 
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Στη συνέχεια το λόγο έλαβε η δημοτική σύμβουλος από την παράταξη της α΄ 
ελάσσονος μειοψηφίας, κα Τριφωνίδου Μαρία, η οποία αφού δήλωσε ότι συμφωνεί με τις 
θέσεις που ανέπτυξε στην τοποθέτηση του ο επικεφαλής της παράταξης κ. Ιωάννου, σημείωσε 
ότι η ίδια θα θέσει και ένα  επιπλέον ζήτημα για το όλο θέμα, που είναι η προσπάθεια μείωσης 
των εξόδων της υπηρεσίας ύδρευσης. Το πεπαλαιωμένο δημοτικό δίκτυο παρουσιάζει 
τεράστια προβλήματα, με συνεχείς βλάβες, πράγμα που σημαίνει υπέρογκα κόστη για αγορά 
ανταλλακτικών, εκτέλεση εργασιών και αμοιβή εργατοωρών προσωπικού, που απαιτούνται για 
τις αποκαταστάσεις. Μέχρι σήμερα θα έπρεπε να βρεθεί τρόπος να αντικατασταθεί το δίκτυο 
όπως και να εξασφαλιστεί η ομαλή λειτουργία των υδατοδεξαμενών, με σκοπό την 
εξοικονόμηση χρημάτων αλλά και πόσιμου νερού. Αν δεν γίνουν δραστικές παρεμβάσεις στον 
τομέα της ύδρευσης, τα έξοδα θα συνεχίσουν να έχουν ανοδική πορεία και έτσι θα εμφανίζεται 
συνεχώς διαφορά μεταξύ εσόδων – εξόδων. Ένα επιπλέον θέμα που πρέπει να δει το σώμα 
είναι και το φαινόμενο μετά τη βεβαίωση των τελών από την οικονομική υπηρεσία να 
ακολουθεί σωρεία διορθώσεων και διαγραφών ποσών στους βεβαιωτικούς καταλόγους του 
Δήμου «λόγω λάθους».   Επιπλέον, μέριμνα πρέπει να ληφθεί για είσπραξη κάποιου ποσού και 
από όσους χρησιμοποιούν το δημοτικό δίκτυο για να πάρουν νερό για τα ραντιστικά τους.  
Καταλήγοντας, η κα Τριφωνίδου τόνισε για άλλη μια φορά ότι μόνο μετά από παρεμβάσεις με 
σκοπό τη μείωση των εξόδων και την αύξηση των εσόδων μπορεί το σώμα να διαπιστώσει αν 
υπάρχει ανάγκη αναπροσαρμογής των τελών και πού. 

Ο δημοτικός σύμβουλος από την παράταξη της μείζονος μειοψηφίας, κ. 
Αντωνιάδης Γεώργιος, εξέφρασε την άποψη  πως αντί της αύξησης των τελών στη μοναδική 
κερδοφόρα εταιρία που δραστηριοποιείται στο ΒΙΟΠΑ Σαπών (ΦΑΡΜΑΤΕΝ) και της ούτως 
πιθανής εκδίωξής της από την περιοχή, θα μπορούσε ο Δήμος να αυξήσει σημαντικά τα έσοδά 
του με ταυτόχρονη αναβάθμισή του, αξιοποιώντας άλλες πηγές, όπως η εκμετάλλευση της 
γεωθερμίας. Η ΕΤΒΑ της ΒΙ.ΠΕ. Κομοτηνής, είπε, παρέχει νερό στο Δήμο Μαρωνείας - 
Σαπών με χρέωση 0,30-0,40€/κ.μ. και η αμφιβόλου νομιμότητας πρόταση της δημοτικής αρχής 
είναι να χρεωθεί η ΦΑΡΜΑΤΕΝ με 3,00€/κ.μ. Τα χωριά του Δήμου, τόνισε, ερημώνουν. Η 
δημοτική ενότητα Μαρώνειας κατάληξε να είναι τοπική κοινότητα. Ας λάβει λοιπόν ο Δήμος 
εκείνα τα μέτρα που θα κρατήσουν την εταιρία στην περιοχή και αντί για αύξηση των τελών 
να της ζητηθεί να παρέχει εργασία και σε άλλους δημότες. Γιατί με την πρόταση της 
Οικονομικής Επιτροπής, μπορεί ο Δήμος να εισπράξει 200.000,00€ επιπλέον αλλά θα μείνει 
χωρίς δημότες. 

- Κατά την τοποθέτηση του κ. Αντωνιάδη, εισήλθε στην αίθουσα συνεδριάσεων ο 
δημοτικός σύμβουλος κ. Παπαδόπουλος Παναγιώτης.. 

Στο σημείο αυτό το λόγο έλαβε ο κ. Δήμαρχος ο οποίος είπε πως συμφωνεί με την 
άποψη της κας Τριφωνίδου για προσπάθεια μείωσης του κόστους λειτουργίας της υπηρεσίας 
ύδρευσης. ΄Εχουν γίνει δύο κινήσεις από το Δήμο προς αυτή την κατεύθυνση, οι οποίες όμως 
θα αρχίσουν να αποδίδουν μετά από δύο χρόνια περίπου. Η πρώτη είναι ο αγωγός που θα 
μεταφέρει νερό από το Πρωτάτο στις Σάπες απευθείας, (μείον δύο αντλιοστάσια και 
εξοικονόμηση 80.000 κιλοβατόρων ετησίως) και η δεύτερη είναι το έργο προϋπολογισμού 
4.500.000,00€ που θα εκτελεστεί μέσω του προγράμματος ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ για την 
ενεργειακή αναβάθμιση όλων των δημοτικών γεωτρήσεων, πράγμα που σημαίνει ότι θα 
εξοπλιστούν με μηχανήματα νέας τεχνολογίας που είναι σαφώς λιγότερο κοστοβόρα. Με 
αυτούς τους τρόπους αναμένεται δραστική μείωση των εξόδων της υπηρεσίας ύδρευσης. 
Αναφερόμενος στην πρόταση για αναπροσαρμογή των τελών ύδρευσης στο ΒΙΟΠΑ Σαπών, 
είπε πως δεν είναι ευχάριστο ούτε στη δημοτική αρχή να ψάχνει να βρίσκει τρόπους για να 
αυξήσει τα τέλη. Μακάρι, είπε, οι εισηγήσεις της οικονομικής υπηρεσίας να ήταν τέτοιες ώστε 
να μη χρειαζόταν καμία αύξηση. Επειδή όμως η οικονομική  υπηρεσία εισηγείται την 
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εξασφάλιση εσόδων της τάξης των 160.000,00-170.000,00€ περίπου για να ισοσκελιστεί ο 
προϋπολογισμός έτους 2023 και να εγκριθεί στη συνέχεια από το Οικονομικό Παρατηρητήριο, 
τέθηκε το εξής δίλημμα: ΄Η θα αυξηθούν τα τέλη ή τα πάγια στους δημότες ή θα εξευρεθεί 
κάποια άλλη λύση. Η πρόταση για αύξηση των τελών στο ΒΙΟΠΑ Σαπών, τόνισε, δεν 
αποτελεί σε καμία περίπτωση επάνοδο της πρότασης που είχε τεθεί σε προηγούμενη 
συνεδρίαση για αλλαγή του Κανονισμού ΄Υδρευσης του Δήμου και είχε απορριφθεί 
(συνεδρίαση Δ.Σ. της  28ης-6ου-2022). Τότε το θέμα είχε τεθεί σε γενικότερο πλαίσιο, ως 
τροποποίηση μιας κανονιστικής απόφασης. Τώρα το θέμα αφορά κάτι δεδομένο: Η διαφορά 
εσόδων – εξόδων θα καλυφθεί με επιβάρυνση των δημοτών ή κάποιων επιχειρήσεων. Το 
δίλημμα είναι ξεκάθαρο. Η εταιρία ΦΑΡΜΑΤΕΝ, είναι όντως η μόνη που δραστηριοποιείται 
στην περιοχή και για την ανοδική πορεία ενδιαφέρεται και ο ίδιος και τη στηρίζει. Η εταιρία 
όμως έχει κέρδη 132.000.000,00€ και η επιβάρυνσή της από την αύξηση των τελών ύδρευσης 
θα είναι ετησίως ένα ποσό της τάξης των 200.000,00€ περίπου. Από τις ποσότητες 
κατανάλωσης συνάγεται ότι η εταιρία δεν κάνει οικιακή χρήση του νερού αλλά βιομηχανική 
και οι χρεώσεις θα πρέπει να είναι ανάλογες. Το έτος 2018 κατανάλωσε 35.000 .μ. νερού, το 
2019 37.000 κ.μ., το 2020 40.000 κ.μ., το 2021 41.000 κ.κ. και φέτος, με το καινούριο ενέσιμο 
εργοστάσιο που έκανε, κατανάλωσε το πρώτο μόνο εννιάμηνο 57.000 κ.μ., δηλαδή 
προβλέπεται μέχρι το τέλος του έτους να φθάσει στα 70.000 κ.μ.  Υδροδοτείται από το 
δημοτικό δίκτυο, χρησιμοποιεί το πόσιμο νερό για τη δραστηριότητά της και το 
επεξεργασμένο νερό χύνεται μέσω αγωγού στο ποτάμι. Εκμεταλλεύεται δηλαδή το νερό των 
δημοτών και φθάνει να είναι άκρως κερδοφόρα. Πέραν των ανωτέρω όμως, συνέχισε, η 
εταιρία ήδη κατέθεσε στο Δήμο αίτηση αδειοδότησης ανόρυξης ιδιωτικής γεώτρησης, η οποία 
εγκρίθηκε από την Τεχνική Υπηρεσία. Αυτή είναι και η επιθυμητή κατεύθυνση που πρέπει να 
πάρει το θέμα της υδροδότησης της εταιρίας, ώστε να μην επιβαρύνεται το δημοτικό δίκτυο,  
να μη σπαταλιέται πόσιμο νερό που χρειάζονται οι δημότες και να μειωθεί το κόστος 
λειτουργίας της υπηρεσίας ύδρευσης. Για την παράταξη της πλειοψηφίας, δήλωσε, δεν υπάρχει 
δίλημμα. Εφόσον η εταιρία ξεπερνά τα 3.000 κ.μ. νερού το μήνα κάνει βιομηχανική χρήση του 
νερού, το χρησιμοποιεί για επίτευξη κέρδους και καλείται να πληρώσει το ανάλογο αντίτιμο. 
Καταλήγοντας, ο κ. Δήμαρχος διαβεβαίωσε ότι η εταιρία είναι ενήμερη για τη θέση της 
δημοτικής αρχής στο θέμα της υδροδότησής της και δεν έχει κανένα πρόβλημα με αυτό, η 
μεταξύ τους δε συνεργασία  είναι άψογη και απόδειξη προς τούτο αποτελεί η βοήθεια και 
υποστήριξη που προσφέρει στο Δήμο όποτε της ζητηθεί. Προσωπική του όμως έγνοια 
αποτελούν οι δημότες και το να μη μετακυλιστεί το κόστος σε αυτούς. Αν η εταιρία καταφέρει 
να εξυπηρετηθεί στο μέλλον από δική της γεώτρηση και ολοκληρωθούν και τα μεγάλα 
υδρευτικά έργα του Δήμου  που μνημονεύθηκαν στην αρχή της τοποθέτησής του, τότε σε 1-2 
χρόνια το όλο θέμα πιστεύει ότι θα λήξει. 

- Κατά την τοποθέτηση του κ. Δημάρχου, εισήλθε στην αίθουσα συνεδριάσεων ο 
δημοτικός σύμβουλος κ. Βαρνιτσιώτης Ευάγγελος. 

Στη δευτερολογία του, ο επικεφαλής της παράταξης της μείζονος μειοψηφίας, κ. 
Σταυρίδης, έθεσε το ερώτημα αν η οικονομική υπηρεσία ενημέρωσε έγκαιρα τη δημοτική 
αρχή για την αδυναμία καταμέτρησης των υδρομέτρων στη δημοτική ενότητα Μαρώνειας και 
ότι θα καταλήξει κάποια στιγμή το όλο ζήτημα στη σημερινή πρόταση για αναπροσαρμογή 
των τελών ύδρευσης. Επανέλαβε ότι ο Δήμος έφθασε σήμερα σε αυτό το σημείο λόγω μη 
σωστού προγραμματισμού και οργάνωσης από τη δημοτική αρχή του μεγάλου αριθμού 
προσωπικού ΙΔΟΧ που προσέλαβε μέχρι σήμερα, το οποίο θα μπορούσε να χρησιμοποιήσει 
για την καταμέτρηση των υδρόμετρων της ΔΕ Μαρώνειας, ώστε να γίνει στη συνέχεια η 
βεβαίωση των αντίστοιχων εσόδων. Στη δήλωση δε του κ. Δημάρχου ότι η εταιρία δεν έχει 
πρόβλημα με την προτεινόμενη αύξηση των τελών ύδρευσης στο ΒΙΟΠΑ αρκεί να έχει νερό 
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για τη δραστηριότητά της, ρώτησε αν υπάρχει έγγραφη συναίνεση εκ μέρους της ως προς την 
σημερινή προτεινόμενη τιμολόγηση του κ.μ. νερού. 

Ο επικεφαλής της παράταξης της α΄ ελάσσονος μειοψηφίας, κ. Ιωάννου, είπε πως ο 
Δήμαρχος τεχνηέντως θέτει στους δημοτικούς συμβούλους το ζήτημα ως δίλημμα: δημότες ή 
ΦΑΡΜΑΤΕΝ, μεταξύ των οποίων πρέπει να διαλέξουν. Το πρόβλημα όμως είναι η μη 
καταμέτρηση-βεβαίωση-είσπραξη των εσόδων από την κατανάλωση νερού. Είναι απορίας 
άξιο, τόνισε, γιατί δεν εισάγεται και η δική του εναλλακτική πρόταση επί των τελών ύδρευσης 
προς ψήφιση και γιατί ο προϋπολογισμός έτους 2023 ισοσκελίζεται με 160.000,00€-
180.000,00€ επιπλέον έσοδα, τη στιγμή που το άνοιγμα μεταξύ εξόδων – εσόδων είναι 
560.000,00€. 

Η σύμβουλος της παράταξης της α΄ ελάσσονος μειοψηφίας, κα Τριφωνίδου,   σημείωσε 
ότι η στάση του κ. Δημάρχου είναι ανακόλουθη, διότι επί δημαρχίας του κ. Σταυρίδη Ιωάννη 
(2014-2019), όταν είχε τεθεί θέμα μείωσης των τελών ύδρευσης της ΦΑΡΜΑΤΕΝ τη στιγμή 
που ξόδευε 11.000 κ.μ. νερού το τρίμηνο –ενώ ο οικισμός Χαμηλού ξόδευε 7.000 κ.μ. το 
χρόνο-, ήταν απόλυτα σύμφωνος και ήταν η μόνη που είχε διαφωνήσει επ’ αυτού. Δεν είναι 
λοιπόν κατανοητή η σημερινή επιμονή του κ. Δημάρχου για τόσο μεγάλη αύξηση των τελών 
ύδρευσης σε βάρος της εταιρίας. 

Κατόπιν αυτών η κα Πρόεδρος κάλεσε τους δημοτικούς συμβούλους ν’ αποφασίσουν 
επί της μοναδικής επί του θέματος πρότασης, που υπέβαλε η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου 
με την αριθ. 127/2022 εισηγητική της απόφαση.  

Τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου, αφού έλαβαν υπόψη τους: 

- Τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 όπως ισχύει, σύμφωνα με τις 
οποίες το δημοτικό συμβούλιο ορίζει τους φόρους, τα τέλη, τα δικαιώματα και τις εισφορές 
- τις διατάξεις του άρθρου 11 «Ορισμός φόρων, τελών, δικαιωμάτων και εισφορών» του 
Ν. 4623/2019 σύμφωνα με τις οποίες: «Ο κατά την παράγραφο 3 του άρθρου 65 του ν. 3852/2010 
ορισμός φόρων, τελών, δικαιωμάτων και εισφορών πραγματοποιείται σύμφωνα με το σχέδιο της 
οικονομικής επιτροπής και τις τυχόν εναλλακτικές προτάσεις που συντάσσονται και κατατίθενται 
από τους επικεφαλής των παρατάξεων. Οι τυχόν εναλλακτικές προτάσεις συνοδεύονται από 
εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας. Κατά τη σύνταξη των προτάσεων από τις ενδιαφερόμενες 
παρατάξεις, οι αρμόδιες υπηρεσίες του δήμου παρέχουν κάθε σχετικό στοιχείο. Ως εγκεκριμένη 
θεωρείται η πρόταση που συγκεντρώνει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών του 
δημοτικού συμβουλίου. Αν καμία πρόταση δεν συγκεντρώσει την απόλυτη πλειοψηφία των 
παρόντων μελών του συμβουλίου, η ψηφοφορία επαναλαμβάνεται μεταξύ των δύο πρώτων σε 
ψήφους προτάσεων και θεωρείται εγκεκριμένη η πρόταση που λαμβάνει τις περισσότερες ψήφους 
επί των παρόντων». 
- Την αριθ. 117/90814/19-12-2019 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών με θέμα: 
«Παροχή διευκρινίσεων και οδηγιών επί της διαδικασίας λήψης κανονιστικών αποφάσεων 
επιβολής τελών, φόρων, δικαιωμάτων και εισφορών», σύμφωνα με την οποία ο καθορισμός 
των υπόλοιπων, πλην του ενιαίου ανταποδοτικού τέλους καθαριότητας και φωτισμού, τελών, 
φόρων, δικαιωμάτων και εισφορών που ρυθμίζονται με κανονιστικές αποφάσεις του δημοτικού 
συμβουλίου, κατά το άρθρο 65 του ν. 3852/2010, εφαρμόζονται τα σχετικώς προβλεπόμενα στο 
άρθρο 11 του ν. 4623/2019. « Ειδικότερα στην περίπτωση κατά την οποία υφίστανται πλείονες της 
μίας πρότασης η οποία κατατίθεται από την Οικονομική Επιτροπή, και καμία από τις προτάσεις 
που έχουν τεθεί προς συζήτηση δεν λαμβάνει την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων μελών, η 
ψηφοφορία επαναλαμβάνεται μόνο μεταξύ των δύο πρώτων σε προτιμήσεις προτάσεων κατά την 
προηγηθείσα πρώτη ψηφοφορία. Ως εκ τούτου η πρόταση, μεταξύ των δύο, που θεωρείται 
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εγκεκριμένη, σε αυτή την περίπτωση, είναι αυτή που συγκεντρώνει την σχετική και όχι την απόλυτη 
πλειοψηφία του αριθμού των παρόντων. Λαμβάνοντας υπ’ όψιν την ισχυρή και δεδηλωμένη 
βούληση του νομοθέτη για αποφυγή φαινομένων άσκησης μη εποικοδομητικής αντιπολίτευσης, η 
οποία μάλιστα θα μπορούσε να επιδράσει, εν προκειμένω, αρνητικά στα έσοδα και την οικονομική 
βιωσιμότητα των ΟΤΑ α’ βαθμού και κατ’ αντιστοιχία με τα όσα αναφέρθηκαν ανωτέρω σχετικά 
με τη διαδικασία καθορισμού των συντελεστών του ενιαίου ανταποδοτικού τέλους, στην ειδική 
περίπτωση κατά την οποία κατατίθεται προς συζήτηση για την επιβολή φόρων, τελών, 
δικαιωμάτων και εισφορών αποκλειστικά η πρόταση της Οικονομικής Επιτροπής, οι ψήφοι 
που αντιτίθενται στην εν λόγω πρόταση αλλά δεν τοποθετούνται εκ των πραγμάτων υπέρ 
κάποιας άλλης πρότασης, δεν λαμβάνονται υπ’ όψιν για τον υπολογισμό της πλειοψηφίας που 
απαιτείται να επιτευχθεί βάσει της νομοθεσίας για την έγκριση της πρότασης.»  
- την αριθ. 127/2022 (ΑΔΑ: ΩΔ3ΠΩΛΧ-4ΑΦ) εισηγητική απόφαση - πρόταση της 
Οικονομικής Επιτροπή του Δήμου με θέμα: «Εισήγηση προς το δημοτικό συμβούλιο περί του 
καθορισμού των ανταποδοτικών τελών ύδρευσης για το έτος 2023», με όλες τις 
μνημονευόμενες, στο εισηγητικό μέρος αυτής, διατάξεις νόμων, Π.Δ/των, Ν.Δ/των και Β.Δτων   
- Το γεγονός ότι η από 29-09-2022 μοναδική εναλλακτική πρόταση επί των τελών 
ύδρευσης έτους 2023 του επικεφαλής της παράταξης της α΄ ελάσσονος μειοψηφίας, κ. Ιωάννου, 
δεν είναι έγκυρη σύμφωνα με την από 29-09-2022 εισήγηση της οικονομικής υπηρεσίας του 
Δήμου και ως εκ τούτου δεν τίθεται προς ψήφιση 
- Τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Σταυρίδη Ιωάννη, Ιωάννου 
Απόστολου, Τριφωνίδου Μαρίας και Αντωνιάδη Γεωργίου, καθώς και του κ. Δημάρχου 
- τις αριθ. 87/2015 και 127/2016 προηγούμενες αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου περί 
καθορισμού των ανταποδοτικών τελών ύδρευσης 
 
ύστερα από διαλογική συζήτηση,  ψήφισαν ως εξής: 
 
Α) ΄Εντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι και ειδικότερα οι: 1) Μπερήρ Ογλού Νουράη,  
Πρόεδρος Δ.Σ. 2)  Μαυρίδης Μιλτιάδης, 3) Καραγκιόζ Μουσταφά, 4) Καρύδης Χαράλαμπος, 
5) Μολλά Αμέτ Μουσταφά, 6) Σελήμ Γκιοκχάν, 7) Εμιρζάς Ηλίας, 8) Λούρμπα Ολυμπία, 9) 
Παπαδόπουλος Παναγιώτης,  10) Μοσχάκης Δημήτριος και 11) Μουσταφά Οσμάνογλου 
Τζανέρ, ψήφισαν υπέρ της πρότασης για αύξηση των τελών ύδρευσης έτους 2023 στο 
ΒΙΟΠΑ Σαπών και διατήρηση των τελών ύδρευσης έτους 2023 σε όλες τις υπόλοιπες 
κατηγορίες καταναλωτών,  στο ύψος που είχαν καθορισθεί με τις αριθ. 87/2015 και 127/2016 
αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου, όπως αυτή αποτυπώνεται στην αριθ. 93/2022 
εισηγητική απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου. 
 
Β)  Δώδεκα (12) δημοτικοί σύμβουλοι και ειδικότερα οι: 1) Σταυρίδης Ιωάννης, 2) 
Μεραχτσάκης Χρήστος, 3) Δουδουλακάκης Πέτρος, 4)  Ιμάμ Χασάν Ριτβάν, 5) Τσάτσας 
Χαράλαμπος, 6) Αντωνιάδης Γεώργιος, 7) Οσμάν Σεντάτ, 8) Ιωάννου Απόστολος, 9) 
Βαρνιτσιώτης Ευάγγελος, 10) Τριφωνίδου Μαρία, 11) Κοτσάκης Δημήτριος και 12)  Τσολάκη 
Κυριακούλα, ψήφισαν κατά της ανωτέρω πρότασης, για τους λόγους που παρέθεσαν οι 
δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. Σταυρίδης Ιωάννης, Ιωάννου Απόστολος, Τριφωνίδου Μαρία και 
Αντωνιάδης Γεώργιος στις τοποθετήσεις τους, οι οποίες παρατίθενται στο εισηγητικό μέρος 
της παρούσης, χωρίς να ταχθούν υπέρ κάποιας άλλης πρότασης. 
 
- Εκ του ανωτέρω αποτελέσματος της ψηφοφορίας και δεδομένου ότι ουδεμία   
εναλλακτική πρόταση τέθηκε προς ψήφιση,  σε επιταγή των διατάξεων του άρθρου 11 
«Ορισμός φόρων, τελών, δικαιωμάτων και εισφορών» του Ν. 4623/2019, σε συνδυασμό με τα 
οριζόμενα στην αριθ. 117/90814/19-12-2019 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών, οι 
12 ψήφοι που αντιτίθενται στην μοναδική πρόταση της Οικονομικής Επιτροπής του 
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Δήμου, χωρίς να  τοποθετούνται εκ των πραγμάτων υπέρ κάποιας άλλης πρότασης, δεν 
λαμβάνονται υπ’ όψιν για τον υπολογισμό της πλειοψηφίας που απαιτείται να επιτευχθεί 
βάσει της νομοθεσίας για την έγκριση της πρότασης.   
 

Ως εκ τούτου, τα μέλη του δημοτικού συμβουλίου του Δήμου Μαρωνείας – Σαπών 
 

Α π ο φ α σ ί ζ ο υ ν   με σχετική πλειοψηφία 
(11 θετικές ψήφοι) 

 
Ε γ κ ρ ί ν ο υ ν   την, υποβληθείσα δια της αριθ.  127/2022 (ΑΔΑ: ΩΔ3ΠΩΛΧ-4ΑΦ)  

απόφασής της, πρόταση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου, για τον καθορισμό των 
τελών ύδρευσης έτους 2023 και ειδικότερα: 

 
Α)  Ε γ κ ρ ί ν ο υ ν    την κλιμακωτή αύξηση των τελών ύδρευσης για το έτος 2023 

στο Βιομηχανικό Πάρκο (ΒΙΟ.ΠΑ.) Σαπών, από 0,60€ σε 3,00€ ανά κυβικό μέτρο 
καταναλισκόμενου νερού, για καταναλώσεις άνω των 2.000 κυβικών μέτρων το μήνα, 
τροποποιώντας ως προς το σκέλος αυτό την αριθ. 87/2015 προηγούμενη απόφασή τους. 

 
Β)  Ο ρ ί ζ ο υ ν  τη διατήρηση των τελών ύδρευσης για το οικονομικό έτος 2023 

σε όλες τις υπόλοιπες κατηγορίες καταναλωτών,  στο ύψος που είχαν καθορισθεί με τις 
αριθ. 87/2015 και 127/2016 αποφάσεις του δημοτικού συμβουλίου, ήτοι:  

 
Τέλη ύδρευσης έτους 2023 (πλην ΒΙΟΠΑ Σαπών): 
- Για κατανάλωση από 0 έως 100μ3           0,60€. 
- Για κατανάλωση από 101 έως 300μ3       0,70€. 
- Για κατανάλωση από 301 έως 500μ3       0,80€. 
- Για κατανάλωση από 501 έως 1000μ3     1,00€. 
- Για κατανάλωση από 1001 και πάνω μ3   1,50€. 
- Στις κτηνοτροφικές μονάδες οι οποίες δεν υδρεύονται από το δίκτυο ύδρευσης (μη πόσιμο 
νερό) η τιμή ανά κυβικό μέτρο καταναλισκόμενου νερού παραμένει στα 0,60 € /κυβικό. 
- Πάγιο τέλος 15€/παροχή. 

                                          

                                               Η απόφαση αυτή πήρε αριθ. – 60 - / 2022. 
………………………………………………………………………………………………….. 
                         Συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφεται ως ακολούθως: 
 
Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου                                      Τα Μέλη 
   ΜΠΕΚΗΡ ΟΓΛΟΥ ΝΟΥΡΑΗ    (Τ.Υ.)                  

 
                                                              (Ακολουθούν υπογραφές)  
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